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Czyj pozew? KOWR przeciwko mnie o &bdquo;zniesÅ‚awienie Agencji NieruchomoÅ›ci
Rolnych&rdquo;. DziÅ› sÄ™dzia prowadzÄ…ca tÄ™ sprawÄ™ ogÅ‚osiÅ‚a wyrok. ByÅ‚ on krótki, a
brzmiaÅ‚ tak (cytujÄ™ z pamiÄ™ci, bo ogÅ‚oszenie byÅ‚o ustne): Pozew zostaje oddalony w
caÅ‚oÅ›ci. Koszty procesu pokryje w caÅ‚oÅ›ci strona pozywajÄ…ca. Wyrok nie jest prawomocny. 
Wyroku naleÅ¼y wysÅ‚uchaÄ‡ na stojÄ…co, ale potem, juÅ¼ siedzÄ…c, wysÅ‚uchaÅ‚em
uzasadnienia. WysÅ‚uchaÅ‚em z satysfakcjÄ…, zwÅ‚aszcza drugÄ… czÄ™Å›Ä‡. Ale moÅ¼e
najpierw przypomnÄ™, za co dokÅ‚adnie zostaÅ‚em pozwany.

OtóÅ¼ 16 sierpnia 2016 roku, a wiÄ™c w dwa dni po niechlubnej aukcji Pride of Poland, na której po
dwa razy byÅ‚y sprzedawane klacze Emira i Al Jazeera, a licytacja tej pierwsze, rzekomo do 550 tys.
euro, byÅ‚a ewidentnÄ… licytacjÄ… &bdquo;ze Å›cianÄ…&rdquo;, byÅ‚em goÅ›ciem audycji
&bdquo;Rozmowy Polityczne&rdquo; w kanale telewizyjnym Polsat News. OkreÅ›liÅ‚em to, co siÄ™
wydarzyÅ‚o na tej licytacji, jako &bdquo;ewidentny przekrÄ™t&rdquo;. ZacytujÄ™ w tym miejscu
fragment pozwu: W dalszej czÄ™Å›ci programu na pytanie prowadzÄ…cej &bdquo;PrzekrÄ™t
to chyba za mocne sÅ‚owo?&rdquo; Pozwany &bdquo;Tak, no ale to byÅ‚o&rdquo;. Na
wyraÅºne pytanie prowadzÄ…cej: &bdquo;Kto za tym przekrÄ™tem moÅ¼e
staÄ‡&rdquo;&rdquo; Marek Szewczyk udzieliÅ‚ odpowiedzi &bdquo;Agencja
NieruchomoÅ›ci Rolnych, oni tam rzÄ…dzili, ta caÅ‚a aukcja odbywaÅ‚a siÄ™ pod ich
dyktando. W przeszÅ‚oÅ›ci naprawdÄ™ aukcjÄ™ przeprowadzali dyrektorzy, prezesi stadnin
plus firma wynajÄ™ta Polturf. W tej chwili ci, którzy sÄ… w stadninach prezesami, nie majÄ…
nic do powiedzenia, naprawdÄ™ rzÄ…dzi Agencja. (&hellip;) w Dalszej czÄ™Å›ci audycji
Pozwany jeszcze kilkakrotnie okreÅ›laÅ‚ przebieg aukcji jako &bdquo;przekrÄ™t&rdquo; lub
nawet &bdquo;oszustwo&rdquo;. W pierwszej czÄ™Å›ci uzasadnienia wyroku pani sÄ™dzia
powiedziaÅ‚a, Å¼e oddala pozew, gdyÅ¼ KOWR, choÄ‡ jest prawnym nastÄ™pcÄ… ANR, nie ma
prawa do &bdquo;dziedziczenia&rdquo; (chyba uÅ¼yÅ‚a innego sÅ‚owa, ale ja nie znam prawnego
jÄ™zyka i nie zapamiÄ™taÅ‚em) dóbr osobistych ANR. MówiÄ…c bardziej obrazowo, nawet jeÅ¼eli
obraziÅ‚em ANR, to KOWR nie ma prawa mnie za to pozywaÄ‡. MogÅ‚aby to zrobiÄ‡ tylko ANR, ale
tej juÅ¼ nie ma. Ale potem powiedziaÅ‚a coÅ›, co jest dla mnie o wiele bardziej istotne. A
mianowicie, Å¼e nawet gdyby ktoÅ› nie podzielaÅ‚ takiego podejÅ›cia do kwestii, czy KOWR
moÅ¼e czy nie moÅ¼e reprezentowaÄ‡ w kwestii dóbr osobistych nieistniejÄ…cÄ… juÅ¼
instytucjÄ™, to sÄ… inne, waÅ¼ne powody, dla których oddala pozew. Kluczowe w tej sprawie
byÅ‚y zeznania byÅ‚ych szefów ANR, czyli prezesa Waldemara HumiÄ™ckiego oraz wiceprezesa 
Karola Tylendy. Ten pierwszy przyznaÅ‚ bowiem, Å¼e choÄ‡ on jako prezes ANR nie wpÅ‚ywaÅ‚
na przebieg licytacji, to jednak jej nieprawidÅ‚owy przebieg sprawiÅ‚, Å¼e zarzÄ…dziÅ‚ jej audyt,
czego wynikiem byÅ‚o zÅ‚oÅ¼enie zawiadomienie do prokuratury i CBA, czyli do organów Å›cigania.
 Z kolei Karol Tylenda przyznaÅ‚, Å¼e to on podjÄ…Å‚ decyzjÄ™ o ponownym wyprowadzeniu na
ring rzekomo wczeÅ›niej sprzedanej Emiry. A takÅ¼e przyznaÅ‚, Å¼e po aukcji podaÅ‚ siÄ™ do
dymisji, gdyÅ¼ - cytat z jego zeznaÅ„ &ndash; MówiÄ…c uczciwie nie osiÄ…gnÄ…Å‚em tego, co
zamierzaÅ‚em. To byÅ‚a honorowa dymisja z mojej strony. Pani sÄ™dzia sÅ‚usznie
wyciÄ…gnÄ™Å‚a z tego wniosek, Å¼e Karol Tylenda potwierdziÅ‚ swÄ… kierowniczÄ… rolÄ™ w
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aukcji, która zakoÅ„czyÅ‚a siÄ™ utratÄ… renomy Pride of Poland na skutek nieprawidÅ‚owoÅ›ci na
tej aukcji. UznaÅ‚a wiÄ™c, Å¼e moje dziennikarskie prawo do krytyki, nawet jeÅ¼eli wyraÅ¼onej w
dosadnych sÅ‚owach, naleÅ¼y postawiÄ‡ wyÅ¼ej niÅ¼ prawo krytykowanego do obrony jego
renomy.   A wiÄ™c niech Å¼yje wolnoÅ›Ä‡ sÅ‚owa! Niech Å¼yjÄ… niezawisÅ‚e sÄ…dy! Niech
Å¼yje prawda.  A przy okazji dziÄ™kujÄ™ osobom, które wskazaliÅ›my z broniÄ…cym mnie
mecenasem Jackiem  Ciepluchem jako Å›wiadków. SÄ…dzÄ™, Å¼e naÅ›wietlenie doÅ›Ä‡
specyficznego zagadnienia, czym jest aukcja koni, jak powinna ona wyglÄ…daÄ‡, jak wyglÄ…daÅ‚y
te janowskie wczeÅ›niej, czyli przed 2016 rokiem, a co byÅ‚o dziwne, niespotykane, czy wrÄ™cz
niepokojÄ…ce na tej z roku 2016, pomogÅ‚o pani sÄ™dzi wyrobiÄ‡ sobie oglÄ…d caÅ‚ej sytuacji. A
co za tym idzie, wydaÄ‡ potem wyrok, jaki wydaÅ‚a.Marek Szewczyk 
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